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Sak 5023: Godkjenning av innkalling, sakspapirer og 1 

protokoll 2 

 3 

Vedtak 1: Innkalling godkjennes. 4 

Vedtak 2: Sakspapirer godkjennes, og følgende diskusjonssaker ble lagt til under eventuelt:  5 

- Psykososialt miljø på studentboliger  6 

- Egon og lunsjkuponger 7 

- Ullager/garasje og muligheter for studentaktivitet 8 

- Booking av grupperom på UiT  9 

- Mat og sortiment i kantina 10 

- Ønske om workshop fra de andre campustingene 11 

Vedtak 3: Protokoll fra Campustingmøte 4 godkjennes. 12 

 13 

Det minnes om at det alltid er mulig å legge til saker på dagsorden i møtet. Det er fortrinnsvis 14 

ønskelig at saker meldes inn før sakspapirer sendes ut, sånn at disse kan utredes og legges 15 

frem med sakspapirer.  16 

 17 

Sak 5123: Pågående byggeprosjekter på campus 18 

 19 

AU orienterte om mindre prosjekter som skjer på campus nå, blant annet:  20 

• Undervisningsrom 2 og 3 får nye kontorstoler med hjul og enkeltpulter i uke 48 21 

• Kaffebaren i Panorama demonteres, og det blir lagt nytt gulv. Det kommer vask for 22 

drikkevann og flere sittegrupper.   23 

«Foajéprosjektet» skal lage nytt inngangsparti mot sjøsiden, Stort Auditorium skal bygges 24 

om, inngang fra Havnegata skal gjøres om og nytt inventar kommer i foajeen. Prosjektet er 25 

fortsatt i prosjekteringsfasen, det forventes å starte med gjennomføring av hele eller deler av 26 

prosjektet i 2024. 27 

 28 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert.  29 

 30 
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 31 

Sak 5223: Forsinkelser på prosess rundt vedtektsendringer 32 

 33 

Campustinget ble i Sak 2223: Plan for revidering av Campustingets vedtekter orientert om 34 

arbeidsutvalgets plan rundt prosessen for revidering av organisasjonens vedtekter. I denne 35 

planen ble det skissert at vedtektsendringene skulle presenteres tirsdag 14. november, altså 36 

under dette møtet. Arbeidet er forsinket og saken er utsatt til møte #7 onsdag 17. januar.  37 

 38 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert.  39 

 40 

Sak 5323: Sluttregnskap for TK23 41 

 42 

Campustinget i Harstad ble forelagt regnskap for TK23 som viser at det ble brukt kr 99 072 på 43 

gjennomføring av konferansen. Det ble brukt noe mindre enn budsjettert. De største 44 

kostnadsdriverne er konferansehotell, bespisning og overnatting/reise til tilreisende deltakere 45 

og kursholdere. Midlene ble tatt av egne driftsmidler, samt at Levende campus dekket 46 

kostnader til bowling, pizza og materiell.  47 

 48 

Vedtak: Campustinget godkjenner regnskapet for TK23. 49 

 50 

Sak 5423: Studentidretten i Harstad 51 

 52 

Arbeidsutvalget har vært i kontakt med de to største aktørene innen studentidrett i Harstad 53 

etter nedleggelsen av HSI; Harstadstudentenes Fotballag – HSF og B-laget Volleyknall. 54 

Begge studentforeningene er blitt orientert om status på restmidler fra HSI, og er anbefalt å 55 

søke om driftsmidler gjennom FAST-ordningen.  56 

 57 

Det kom spørsmål om det ikke ville vært med formålstjenlig med en paraplyforening for 58 

studentidretten. Tidligere campusting har forsøkt dette, men ikke funnet studenter som har 59 

lyst til å ha denne overordnede rollen. Studentene som er engasjert pr nå ønsker i stor grad å 60 

holde på med den idretten de selv er engasjert i, og Campustinget har ikke ønsket å pushe på 61 
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et ansvar som ikke er ønsket av studentene selv. Paraplyorganisasjoner har flere fordeler, og 62 

selv om det ikke ligger opp i dagen akkurat nå, kan dette være aktuelt på et senere tidspunkt. I 63 

Narvik har de f.eks. studentersamfunn som organiserer aktivitetsklubber, hvor det gjør det 64 

lettere å drive klubb rent organisatorisk. Det kan gjerne vurderes om vi skal se på en lignende 65 

struktur her i Harstad, og om hvorvidt Campustinget skal være sterkt involvert i dette.  66 

 67 

Campustinget har i flere år hatt et stort søkelys på foreninger, og behandler også FAST-68 

søknader for å støtte foreninger økonomisk. AU valgte i høst en egen foreningskontakt, Liis. 69 

Det er etablert et tett samarbeid rundt oppfølging av foreningene med studentlivkoordinator i 70 

Samskipnaden. Man merker riktignok at interessen har dabbet litt av nå mot eksamenstiden, 71 

noe som er forståelig.  72 

 73 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 74 

 75 

Sak 5523: Søknad om driftsmidler for 2023/2024 – HSF 76 

 77 

25. oktober mottok Campustinget en søknad fra den nystiftede studentforeningen 78 

Harstadstudentenes Fotballag – HSF om driftsmidler til drift gjennom det som gjenstår av det 79 

akademiske året 2023/2024. Vedlegg: Søknad om driftsmidler – HSF 80 

 81 

Det kom opp en liten diskusjon rundt omfang på støtteordningen, om det er midler nok til å 82 

finansiere et ønskelig antall studentforeninger og hvilke prioriteringer Campustinget skal 83 

gjøre. Dette er en viktig diskusjon, som gjerne kan løftes på et CT-møte over nyttår.  84 

 85 

Potten for semesteravgift pr år er kr 150 000. For 2023 gjenstår kr 95 000,-  86 

 87 

Vedtak: Campustinget innvilger full søkesum. Kroner 65 150 overføres fra  88 

FAST-konto til søkers bankkonto. 89 

 90 

 91 
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Sak 5623: Søknad om VEL-midler #18 92 

 93 

Sykepleier samlingsbasert har søkt om VEL-midler til en sosial kveld sammen etter fire år 94 

som studenter ved UiT. Kullet er på 10 stk, og det ble søkt om kr 5000,- Arbeidsutvalget har 95 

behandlet, innvilget og utbetalt full søkesum. 96 

 97 

Det stilles spørsmål rundt nivå på støtten, da Campustinget har lagt seg på en praksis for 98 

julebord på kr 400 per pers. AU har i denne saken vurdert en avslutning på studiet som litt 99 

mer høytidelig og at det er et samlingsbasert studium.  100 

 101 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 102 

 103 

Sak 5723: Søknad om VEL-midler #19 104 

 105 

Det samlingsbaserte studiet grunnskolelærer har søkt om kr 7942 til julebord for kull 22. 106 

Julebordet arrangeres på Ludo, og det bestilles mat til 16 personer.  107 

 108 

Ref. praksis Campustinget har lagt seg på for julebord, ønsker Campustinget å redusere 109 

beløpet slik at de får kr 400 pr person.  110 

  111 

Vedtak: Campustinget innvilger redusert søkesum. Kroner 6 400 utbetales til søkers 112 

konto. 113 

 114 

Sak 5823: Søknad om VEL-midler #20 115 

 116 

Barnevern kull 21 har søkt om støtte til å arrangere julebord og vil leie eget rom på Bark, samt 117 

dra på bowling sammen. Det er søkt om kr 18 180,- og klassen teller 20 stk.  118 

Søknadssum ligger noe over etablert tilskuddspraksis for lignende arrangement.  119 

 120 

Vedtak: Campustinget innvilger redusert søkesum. Kroner 8 000 utbetales til søkers 121 

konto. 122 
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Sak 5923: Søknad om VEL-midler #21 123 

 124 

Barnehagelærer kull 23 søkte om kr 4000 til en sosial middag mens de er på samling i 125 

Tromsø. De er 10 stk i klassen. Arbeidsutvalget har behandlet, innvilget og utbetalt full 126 

søkesum.  127 

 128 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 129 

 130 

Sak 6023: Søknad om VEL-midler #21 131 

 132 

BIB kull 22 har søkt om kr 5000 til felles middag for 50 studenter på neste samling. De 133 

melder om godt oppmøte på forrige arrangement. Arbeidsutvalget har behandlet, innvilget og 134 

utbetalt full søkesum.  135 

 136 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 137 

 138 

Sak 6123: Søknad om VEL-midler #22 139 

 140 

HSF – Harstadstudentenes fotballag søkte om VEL-midler til å dekke avgift for fotballcup, kr 141 

2064,- Arbeidsutvalget har behandlet, innvilget og utbetalt full søkesum. 50% tas fra VEL-142 

midlene mens 50% fra restmidlene etter HSI.  143 

 144 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 145 

 146 

Sak 6223: Søknad om VEL-midler #23 147 

 148 

6 studenter fra sykepleie kull 21 arrangerer studiekveld med forberedelser til bachelor-149 

skriving og sosialt opplegg med felles taco. Det ble søkt om kr 800,- Arbeidsutvalget har 150 

behandlet, innvilget og utbetalt full søkesum.  151 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 152 
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Sak 6323: Søknad om VEL-midler #24 153 

 154 

Master i Velferdsendring 23 søker VEL-midler til et sosialt arrangement med mat og drikke 155 

(ikke alkohol) for å bli bedre kjent og bidra til et godt klassemiljø. 21 studenter skal spise 156 

middag på Bark i tillegg til å tilbringe ettermiddagen sammen i Harstad. Søknadssum ligger 157 

noe over etablert tilskuddspraksis for lignende arrangement, hvor kr 400 pr pers er etablert 158 

som praksis.  159 

 160 

Vedtak: Campustinget innvilger redusert søkesum. Kroner 8 400 utbetales til søkers 161 

konto. 162 

 163 

Sak 6423: Søknad om VEL-midler #25 164 

 165 

6 studenter som tar BED-2139 søkte om tilskudd til å få dekket billetter til Outlook north 166 

konferansen 1.-2. november. Total kostnad var på kr 19 200,-  167 

 168 

Saken er en orienteringssak da arrangement som søker ønsket tilskudd er allerede over. 169 

Arbeidsutvalget vurderte saken nøye. Denne søknaden kom inn kun noen få dager før 170 

konferansen de søker innskudd for. Det var også en høy søknadssum som Arbeidsutvalget 171 

ikke kunne godkjenne med så knapp tid. Derfor valgte Arbeidsutvalget å avslå denne 172 

søknaden. 173 

 174 

Det finnes mange relevante konferanser for studenter, og det er ulike praksiser fra fakultet til 175 

fakultet på hvilken praksis det er for å invitere med studenter eller dekke deres kostnad. 176 

Konferanser koster ofte mer enn studentene kan legge ut for selv. Ofte må enkeltstudenter stå 177 

på for å få med fakultetene på at det er relevant for studenter å delta.  178 

 179 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 180 

 181 

 182 
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Sak 6523: Søknad om VEL-midler #26 183 

 184 

BIB 23 har søkt om støtte til felles middag i siste samlingsuke dette semesteret. Klassen teller 185 

60 studenter og det ble søkt om kr 4500 til pizza og brus. Arbeidsutvalget har behandlet, 186 

innvilget og utbetalt full søkesum.  187 

 188 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 189 

 190 

Sak 6623: Søknad om VEL-midler #27 191 

 192 

Erfaringsbasert master i ledelse kull 2023 søkte om kr 5 000 til gjennomføring av julebord for 193 

50 personer. Det er budsjettert egenandel kr 400 pr person, og det ble søkt om støtte slik at de 194 

som ikke kunne betale egenandel likevel kan delta. Arbeidsutvalget har behandlet, innvilget 195 

og utbetalt full søkesum.  196 

 197 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 198 

 199 

Sak 6723: Søknad om VEL-midler #28 200 

 201 

Sykepleie kull 21 har søkt om støtte til å arrangere julebord på Ludo. De er 38 personer og de 202 

har søkt om kr 14 975,-  203 

 204 

Vedtak: Campustinget innvilger full søkesum. Kroner 14 975 utbetales til søkers konto. 205 

 206 

Sak 6823: Nytt VEL-søknadssystem og nettsiden 207 

 208 

Nettsiden er oppdatert med ny tekst og søkerveiledning for VEL-midler, samt nytt søknadsskjema 209 

gjennom nettskjema. Det fungerer allerede veldig fint og kvaliteten på søknadene har økt med nytt 210 

skjema. Nettsiden har fått SSL-sertifikat slik at en ikke lengre er merket «ikke sikker» 211 

 212 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 213 
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Sak 6923: Innkjøp av kondomer 214 

 215 

For å hindre spredning av kjønnssykdommer blant studentene i Harstad ønsker AU å kjøpe 216 

inn kondomer til utdeling. AU jobber med å innhente priser, eksempelvis kr 15 pr stk med 217 

logo hvis man bestiller 2000 stk. Det finnes også nettsider hvor man kan bestille dette gratis.   218 

 219 

Vedtak: Campustinget anser seg som orientert. 220 

 221 

Eventuelt 222 

Sak 7023 Booking av grupperom på UiT  223 

Saksfremlegg: Nestleder 224 

Det er en uheldig praksis hvor enkelte studieprogrammer legger beslag på flere grupperom 225 

slik at disse ikke er tilgjengelige for enkeltstudenter, selv om rommet ikke er i bruk. Saken har 226 

tidligere vært tatt opp i campusmøtet og med campusadministrasjonen, men praksisen har 227 

likevel fortsatt. Kommunikasjonsrådgiver oversender lenke til nettside hvor man ser hvem 228 

som har booket grupperom, og AU kan følge dette opp med campusadministrasjon og 229 

fakulteter. Det er positivt at fakultetene booker for sine studenter, men ikke ønskelig at 230 

grupperom står som booket når de ikke er i bruk. En løsning kan kanskje være at faglærer 231 

oversender qr-koder til studentene, og hvis ikke disse aktiveres, frigjøres rommet til andre 232 

studenter. Et annet alternativ kan være at faglærere booker klasserom i større grad. Studenter 233 

kan også booke klasserom hvis de ser at disse er ledig på dagtid. Man må da henvende seg til 234 

Servicetorget. Dette tilbudet er ikke veldig godt kjent blant studentene, og bør markedsføres.   235 

 236 

Når det er samlingsbaserte studenter på campus, trengs det mer plass da disse også har et stort 237 

behov for grupperom. De samlingsbaserte studentene har også i mindre grad info om hvordan 238 

grupperom kan bookes. Ludo kan trekkes frem som et alternativ til studieplasser da lokalet 239 

skal være åpent og tilgjengelig når det ikke er annen aktivitet. Servicetorget har nøkkel og 240 

oversikt på når det er ledig. 241 

 242 

   243 
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Sak 7123 Egon og lunsjkuponger 244 

Sakfremlegg: Hovedtillitsvalgt 245 

Campustinget har et samarbeid med Egon. Vi har fått en del lunsjkuponger som har blitt 246 

utdelt til enkeltstudenter som skulle fordele videre. Tilbakemeldingen fra Egon nå er at det er 247 

de samme studentene som har benyttet seg av lunsjkupongene, noe som ikke var ønskelig. 248 

Hovedtillitsvalgt ønsker innspill på hvordan vi kan fordele kupongene slik at flere kan bruke 249 

disse. Nå har vi 50 kuponger hvor noen går ut i desember, mens resten i januar. Det er en 250 

mulighet for å bruke dette som premier i mørketidskalenderen som kommer. De tillitsvalgte 251 

kan også få dele ut til sine medstudenter eller de kan deles ut til forskjellige studenter. 252 

Lunsjkuponger kan også være premie på quiz, men her må det sjekkes opp mot 253 

samarbeidsavtalen med Plays.  254 

 255 

Det er ønskelig å få filmet en gruppe studenter på Egon for å promotere tilbudet med 256 

gruppebord. Oppdraget dekkes med gratis lunsj, og opptil flere av Campustingets medlemmer 257 

ville stille på dette allerede i morgen kl 13.  258 

 259 

Sak 7223 Psykososialt miljø på studentboliger  260 

Saksfremlegg: Hovedtillitsvalgt 261 

Det er kommet inn flere saker om konflikter i studentboliger hos Samskipnaden. 262 

Boligmiljøkoordinator i Harstad jobber kun 60%, studentrådgiver kobles ofte inn, men 263 

spørsmål om hun har kapasitet, og boligmiljørunden kun på høsten er ikke tilstrekkelig for å 264 

bidra til å løse konflikter i boligene. Det har vært en uheldig praksis i Harstad hvor studentene 265 

i stor grad får beskjed fra Samskipnaden om å rydde opp i konfliktene selv. Det er ønskelig at 266 

Campustinget løfter saken for Samskipnaden, for studentens velferd også i bolig er like viktig 267 

som på campus.  268 

 269 

Det er ansatt nye folk i Samskipnaden i Tromsø som skal jobbe med dette, men 270 

hovedtillitsvalgt vet pr nå ikke hvem disse er eller hvordan de skal jobbe ovenfor oss her i 271 

Harstad.  272 

 273 
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Spørsmål om Campustinget skal involvere seg i enkeltsaker eller om man skal løfte opp 274 

problematikken. Hovedtillitsvalgt blir nå med i et møte for å støtte studenter og observere hva 275 

som gjøres. Campustinget er ikke komfortabel med at man skal involvere seg i større grad i 276 

enkeltsaker, men sterkt ønskelig at dette løftes til de ansvarlige i Samskipnaden i Tromsø eller 277 

at saken tas opp gjennom Studentparlamentet. Enkeltstudentene har ikke selv valgt sine 278 

bofeller, og kan ikke i så stor grad pålegges å orde opp i konflikter selv, og det trengs rammer 279 

og en handlingsplan for oppfølging av konfliktsaker for å bedre bosituasjonen i 280 

studentboligene i Harstad.  281 

 282 

I Tromsø har de en forebyggende ordning med trivselsverter, og denne ordningen kan være 283 

med på å hjelpe på ressursmangel i Harstad. Dette tas opp på Samhandlingsmøtet leder har 284 

med Samskipnaden torsdag denne uken. Trivselsverter er beboere som får lønn og rollen er å 285 

lage felles arrangement og jobbe for at studentene i studentbyen blir bedre kjent med 286 

hverandre. De skal ikke inn i konflikter, den rollen skal Samskipnaden ta.  287 

 288 

Sak 4823: Ullager/garasje og muligheter for 289 

studentaktivitet  290 

Saksfremlegg: Simon 291 

Spørsmål om innspillet er fulgt opp siden forrige CT-møte? AU har ikke hatt kapasitet til å følge opp 292 

denne saken, og vil først ha mulighet til å følge opp etter nyttår. Campustinget vil involveres i 293 

prosessen når den kommer i gang, en befaring i samarbeid med Bygg og anlegg vil være fullt mulig. Pr 294 

nå er bygget et råbygg, så det må investeringer til før rommet kan tas i bruk.   295 

 296 

Sak 7323 Mat og sortiment i kantina 297 

Saksfremlegg: Mina 298 

Kantina har dårlig utvalg når det gjelder forskjellige allergener. Det mangler glutenfri mat, det 299 

er ikke tilbud for diabetikere, laktoseintoleranse osv. Det er flere som sliter med dette, og selv 300 

om disse i stor grad kan ta med egen mat, er det fint om kantina kan ha et søkelys på et tilbud 301 

til disse.  302 

 303 
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Suppetilbudet er kommet tilbake, det har vært borte en stund. Her er de fleste suppene 304 

veganske og gluten- og laktosefri. Kjøkkenet kan også ha begrenset med muligheter for å 305 

behandle allergener separat og på trygg måte.  306 

 307 

På teams har vi en oversikt på saker som studenter melder inn. Det er kommet noen innspill, 308 

og her kan det gjerne skrives opp flere. Hvis det er ønskelig med glutenfri bagetter, kan dette 309 

gjerne komme inn via denne listen.  310 

 311 

Det er også ekstremt mye mat som kastes, og hver fredag legges det ut pizza for å bli kvitt 312 

mat. Det er et stort potensial i å begrense kasting av mat, så her bør Campustinget følge opp. 313 

 314 

Anbefaling fra organisasjonskonsulent om å følge dette opp med avdelingsleder for Mat & 315 

drikke.  316 

 317 

Sak 7423 Ønske om workshop med de andre 318 

campustingene 319 

Saksfremlegg: Amanda 320 

 321 

AU har jevnlig kontakt med de andre campustingene, og det er mye spennende som skjer i de 322 

andre campustingene som vi kan lære av, og de andre kan også lære av oss.  323 

Det er ønskelig med en arbeidsgruppe som kan se på om vi får avtalt et felles møte med 324 

workshop. Cherie og Malin melder seg, og Amanda inviterer til møte etter at eksamen er 325 

gjennomført.  326 

 327 

 328 

 329 


